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PROCES VERBAL 

încheiat astăzi, 21.03.2025, în ședința extraordinară a Consiliului Judeţean Botoşani, 

convocată prin Dispoziția Președintelui Consiliului Județean nr. 71 din 17.03.2025 

 

Domnul Valeriu Iftime: 

Bună ziua, stimați colegi! 

Propun ca în deschiderea ședinței Consiliului Județean Botoșani să se intoneze Imnul de Stat al 

României şi Imnul Uniunii Europene. Se intonează cele două imnuri. 

Suntem 26 de membri prezenţi din cei 33 în funcție, deci sunt absenți 7 colegi. (Absent motivat: 

dl Constantin Bursuc – vicepreședinte al Consiliului Județean Botoșani; nemotivat: dl Lucian-Dinu 

Aroșoaie, dl Constantin-Dan Deleanu, dna Elena Ramona Guraliuc, dna Luciana – Elena Buliga, dl 

Ciprian-Gabriel Ignătescu și dl Dan-Ștefan Pădurariu) 

Participă la şedinţă domnul secretar general al județului, directorii unor direcţii din aparatul de 

specialitate al Consiliului Judeţean, precum și conducătorii instituțiilor subordonate Consiliului Judeţean şi 

reprezentanţi ai presei.  

Ordinea de zi care v-a fost transmisă cuprinde trei proiecte de hotărâre. Urgența convocării este 

dată de necesitatea aprobării bugetului județului conform calendarului bugetar prevăzut la art. 39 din Legea 

nr. 273/2006 privind finanțele publice locale. 

Menționez că sunt avize favorabile de la comisiile de specialitate pentru proiectele de hotărâre 

înscrise pe ordinea de zi. 

Dacă privind ordinea de zi aveți alte propuneri?  

Dacă nu, supun la vot ordinea de zi.  

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Ordinea de zi a fost aprobată cu unanimitate de voturi. (26 voturi „pentru”) 

 

Primul punct de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre de modificare a Hotărârii Consiliului 

Județean Botoșani nr. 23 din 29.01.2025 privind aprobarea proiectului „Promovarea turismului digital în 

zona transfrontalieră România-Republica Moldova cu impact asupra incluziunii sociale”, a cheltuielilor 

legate de acesta și a Acordului de parteneriat. (Proiect nr. 77 din 14.03.2025) 

Proiectul se află în etapa de semnare a contractului de grant, iar prin solicitarea de clarificare 

primită din partea Biroului Regional pentru Cooperare Transfrontalieră Iași, se solicită revizuirea Cererii 

de finanțare. Cei de la orașul Vadul lui Vodă nu pot depăși 10% din costul infrastructurii acestuia.  

Astfel, este necesară modificarea HCJ nr. 23 din 29.01.2025 prin care a fost aprobată valoarea 

totală eligibilă a proiectului și Acordul de parteneriat între Județul Botoșani și Primăria Orașului Vadul lui 

Vodă. 

Dacă vreți alte explicații, cred că este doamna Vodă. 

 

Doamna Luminița Vodă: 

Bugetul partenerului, orașul Vadul lui Vodă, a suferit o modificare, respectiv 2500 de euro au fost 

considerați neeligibili, motivat de faptul că s-a depășit acel plafon de 10% din valoarea infrastructurii, în 

care ar fi trebuit să se încadreze documentația tehnico-economică a partenerului. Bugetul Consiliului 

Județean rămâne același, deci se modifică doar bugetul partenerului.  
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Domnul Valeriu Iftime: 

Da. Dacă sunt alte discuții legate de acest prim proiect de hotărâre?  

Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre.  

Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (26 voturi „pentru”) 

 

Punctul 2 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind însuşirea Planului Strategic al 

Autorităţii Teritoriale de  Ordine Publică Botoşani pe anul 2025. (Proiect nr. 76 din 14.03.2025) 

Ați primit acest plan, el cuprinde toate obiectivele naționale prioritare identificate în programul de 

guvernare, în planul de activități al M.A.I. și al Poliției Române. Sunt aici o serie de activități, cred că le-

ați parcurs. 

Dacă aveți comentarii legate de acest subiect, vă rog să le faceți. 

Dacă nu, supun la vot și acest proiect de hotărâre privind însuşirea Planului Strategic al Autorităţii 

Teritoriale de  Ordine Publică Botoşani pe anul 2025. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (26 voturi „pentru”) 

 

Punctul 3 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului propriu judeţean 

și al bugetului instituţiilor publice şi activităţilor finanţate integral sau parţial din venituri proprii, pe anul 

2025. (Proiect nr. 78 din 17.03.2025) 

Potrivit prevederilor Legii nr. 9/2025 – Legea bugetului de stat pe anul 2025 și ale Legii 

nr.273/2006 – Legea finanţelor publice locale, în baza comunicărilor transmise de către Ministerul 

Finanţelor Publice și Administraţia Judeţeană a Finanţelor Publice Botoşani, precum şi a estimărilor privind 

veniturile proprii, veniturile totale ale bugetului propriu judeţean pe anul 2025 sunt în sumă de 554.154,00 

mii lei, iar cheltuielile propuse sunt în sumă de 625.814,50 mii lei. 

Este clar că cheltuielile depășesc veniturile, este vorba despre o sumă de 65 milioane lei, sunt 

cheltuieli pentru finanțarea proiectelor. Este vorba despre un excedent de anul trecut, bani necheltuiți, pe 

care îi vom folosi în 2025. 

Deci, este vorba despre 65.660,50 mii lei din excedentul bugetului local la finele anului 2024 și 

utilizarea acestei sume ca sursă de finanțare a cheltuielilor secțiunii de dezvoltare. De asemenea, propun 

angajarea sumei de 6.000,00 mii lei pentru asigurarea echilibrului bugetului instituțiilor și activităților 

finanțate integral sau parțial din venituri proprii, la secțiunea de funcționare. Cred că este vorba despre 

DGASPC. 

În fapt, bugetul, așa cum l-ați văzut, este un buget echilibrat. Dacă luăm în calcul necesarul la 

drumuri sau necesarul pentru cofinanțări, sigur că suma cerută de fiecare a fost, așa cum știți din ședința 

anterioară, de 10 ori mai mare. Am făcut o proporționalitate între ce putem să asigurăm, am luat nevoile 

fiecărui uat și în momentul acesta să spunem că putem funcționa. Vom vedea la final de an sau la jumătatea 

anului dacă mai sunt lucruri pe care trebuie să le echilibrăm printr-o rectificare bugetară. 

Repet, cele 65 de milioane sunt bani pe care nu i-am cheltuit anul trecut cu proiectele angajate 

anul trecut și sunt reportate pentru 2025. 

Bănuiesc că aveți comentarii la acest subiect. Vă rog, domnule Pătrăuceanu! 

 

Domnul Constantin Pătrăuceanu: 

Bună ziua, domnule președinte, domnilor vicepreședinți, domnilor directori de la instituții, 

domnilor consilieri, stimată presă! Am și eu câteva opinii privind bugetul pe anul 2025. Este un buget bun, 

am opinii pozitive. Aș putea să spun că este un buget de lăudat, cu o sumă mult mai mare, cred că suma 
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respectivă nu am avut-o în ultimii ani. Aici cred că ar trebui să le mulțumim directorilor, vicepreședinților, 

conducerii vechi și actualei conduceri, pentru proiectele care au fost depuse, implementate anul trecut și 

care urmează a fi depuse. Prin Ministerul de Finanțe avem sume mari alocate din impozitul pe profit, deci 

din cotele defalcate și s-a construit un buget bun pentru Consiliul Județean Botoșani.  

M-am uitat pe cerințele unităților subordonate Consiliului Județean, am văzut că s-a aprobat tot ce 

s-a dorit. Am purtat o discuție la Comisia de buget cu doamna director și am subliniat punctul Nova Apaserv 

cu cerința celor 2 milioane de euro pentru remedierea defecțiunii de la Vorona, dar aș fi vrut să-i pun o 

întrebare doamnei director economic sau dacă este cineva de la Nova Apaserv, dacă dumnealor au prins în 

bugetul pe anul 2025 sumele respective sau dacă reușesc să facă acea remediere știind că urmează rata la 

BERD de vreo 400 de mii de euro, probabil luna viitoare. Dar poate ne va răspunde după ce voi termina 

interpelarea. 

M-am uitat la instituțiile subordonate din cadrul Consiliului Județean, la Muzeul Județean, și aș 

vrea să-i adresez o întrebare domnului director. Ce se întâmplă, domnule director, cu lucrările de la Muzeul 

Județean? Dacă este în sală. De ce au încetat și de ce nu merg lucrurile mai departe?  

M-am uitat, domnule președinte, la funcționare. Sunt unele probleme, probabil probleme de export 

din program. Am purtat o discuție cu doamna director, în Referatul de aprobare, la funcționare, la totalul 

de 554.154,00 mii lei, format din venituri curente și subvenții, suma nu bate. Adică rezultă 452 mii lei, 

avem o diferență de 100 de mii lei. Am vorbit cu doamna director, a zis că remediază problema, probabil 

că făcând un export nu a urmărit bine capitolele și subcapitolele. Cred că îmi dă dreptate. 

La Raportul de specialitate la fel, nu bate necesarul de la funcționare cu suma de 220 de mii, deci 

la fel, capitolele adunate la venituri curente și subvenții dau o diferență de 200 de mii. Doamna director, 

sperăm să faceți aceste modificări. Și la dezvoltare avem aceeași problemă, în Raportul de specialitate, 

sumele adunate, la fel, nu dau totalul de 554 adunat cu 625 de mii lei. Sperăm să remedieze aceste modificări 

și să nu avem probleme în a vota bugetul de astăzi. Vă mulțumesc! 

 

Domnul Valeriu Iftime: 

De la Nova Apaserv este cineva? Pot să vă răspund eu la acest subiect. Discuțiile sunt puțin 

complicate pentru că trebuie să avem grijă să nu fie o dublă finanțare acolo. Deci, noi am luat niște bani 

europeni, am făcut o lucrare la Tudora – Vorona, canalizarea știți foarte bine, nu funcționează, pentru 

remedierea acestor lucrări este nevoie de aproximativ 2 milioane de euro. A fost mai mult, am refăcut puțin 

toată partea de estimare a costurilor, în momentul acesta ar trebui să suportăm aceste cheltuieli din banii de 

la Nova Apaserv. În acest an va trebui să avem o cotă de dezvoltare încasată, conform tarifului, de 31 

milioane de lei. 24% din tariful de la apă este cotă de dezvoltare, ceea ce este destul de interesant, sunt cei 

31 de milioane de lei pe care noi sperăm și sunt convins că îi vom încasa, și sunt convins că vor fi mai 

mulți. Am pus niște lucrări foarte, foarte clare pentru dezvoltare, este vorba despre niște lucrări de reducere 

a pierderilor de apă, detecția și reducerea pierderilor de apă, niște alimentări cu apă. Din acești bani, în 

opinia mea, vom suporta și refacerea cheltuielilor pentru lucrarea de la Tudora – Vorona, pentru că este 

absolut important ca până în luna iulie-august să terminăm aceste lucrări. La finalul anului, dacă această 

lucrare nu este recepționată, putem avea o mare problemă în privința corecțiilor financiare.  

Deci, din informațiile pe care le am, și sunt foarte aproape de subiect, încă este un subiect 

controlabil, un subiect care poate fi rezolvat. 

Muzeul Județean?  

 

Domnul Aurel Melniciuc: 

Domnule președinte, domnilor consilieri, ne-ar plăcea să fim noi cei care să dăm răspunsurile și 

să răspundem de această lucrare. Din păcate, din momentul în care am predat amplasamentul, doar 
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Compania Națională de Investiții este cea care dă socoteală și în fața constructorului, și în fața Consiliului 

Județean. Din câte știu eu, din această săptămână s-au reluat lucrările, ele fiind blocate din cauza 

neefectuării plății din partea CNI către executant. Dar sperăm să fie făcute toate aceste plăți și să meargă 

într-un ritm mai alert. Mulțumesc! 

 

Doamna Luciana Elena Buliga intră în sala de ședințe. (27 consilieri județeni prezenți) 

 

Domnul Valeriu Iftime: 

Da. Cred că este o chestiune care este o boală națională după Ordonanța trenuleț. Faptul că s-au 

blocat toate plățile până în luna aprilie, pentru toate lucrările finanțate din bugetul de stat, având în vedere 

că anul trecut în România au rămas de plată către constructori facturi recepționate în sistem de aproximativ 

6 miliarde de lei. Este o chestiune pentru care nu este în culpă Muzeul, dar trebuie să ținem foarte, foarte 

aproape și trebuie să insistăm. Dacă se reiau lucrările, atunci este foarte bine.  

Doamna Daniela, ce matematică facem noi la Consiliul Județean?  

 

Doamna Daniela Donos: 

A fost o eroare, s-a trecut totalul cheltuielilor, nu cheltuielile de funcționare și nu au fost trecute 

veniturile din fondurile europene. Anexele bugetului sunt corecte. A fost o eroare de redactare. Se pot 

verifica anexele. I-am spus domnului consilier ieri după amiază, după ce am vorbit cu dumnealui, i-am 

trimis Referatul și Raportul de specialitate cum a dorit dumnealui.  

 

Domnul Valeriu Iftime: 

Mulțumesc frumos! Dacă sunt alte discuții?  

Dacă nu mai sunt alte observații, supun la vot proiectul de hotărâre privind adoptarea bugetului 

județului așa cum a fost redactat, respectiv pe capitole, subcapitole, titluri, articole, alineate, după caz, 

conform detalierii cuprinsă în anexe. Adică votăm tot ceea ce ați primit în anexe, nu luăm fiecare anexă, 

fiecare titlu, fiecare subcapitol, pentru că ar fi o muncă inutilă. Dumneavoastră l-ați citit, ați văzut, ați 

analizat. E adevărat că avem foarte, foarte mult de lucru anul acesta. Dacă nu mai sunt alte comentarii, alte 

observații, supun la vot proiectul de hotărâre privind adoptarea bugetului propriu județean și bugetul 

instituțiilor publice și activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii pentru anul 2025. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (27 voturi „pentru”) 

 

Eu vă mulțumesc! Suntem într-o perioadă a țării complicată din punct de vedere politic, în același 

timp, faptul că suntem trei partide în consiliul județean și faptul că știm să tratăm într-un mod serios și 

responsabil această activitate, cred că împreună putem face lucruri importante cu responsabilitate și în 

slujba oamenilor care ne-au votat. Pentru că Legea bugetului este o lege importantă, pentru că bugetul este 

o chestiune ce ține de viața noastră și dacă Legea bugetului a trecut așa, nu înseamnă că nu este asumată, 

ba din contra, știu că ați citit, am avut și eu niște întrebări, am avut și interpelări personale, discuții personale 

pe aceste chestiuni. În acest moment putem funcționa rezonabil, dar ceea ce știm cu toții este că va trebui 

să reducem cheltuielile de funcționare. Nu este un plan în acest moment dar, în opinia mea, în acest an va 

trebui să reducem mult cheltuielile de funcționare și o să mai revenim asupra acestui subiect de-a lungul 

acestui an.  

Legat de proiectele de dezvoltare, sumele pentru cofinanțări sunt, să spunem, asigurate. Este un 

proiect important anul acesta, sper, pentru că în lista pe care am primit-o la începutul mandatului sunt, ca 

să vă informez, 29 de proiecte de finanțat, valoarea totală este de vreo 260 de milioane de euro. Pentru toate 
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aceste proiecte avem cofinanțări și funcționăm. În schimb, va fi foarte complicat cu proiectul pentru 

compania de apă. Care, după cum știți, s-a redus la 150 de milioane de euro. Dacă suntem sănătoși și ne 

ajută Dumnezeu să avem eficiență și să știm să ne organizăm, putem să mai angajăm un proiect cu un 

asemenea cuantum, dar să știm să-l folosim pe acesta. Este o chestiune pentru care sper ca în luna aprilie, 

cel târziu mai, să semnăm contractul de finanțare și atunci vom avea și acolo o cofinanțare destul de serioasă 

și va fi o problemă pe care o vom dezbate la momentul respectiv.  

În rest, nu este aici doamna Otilia, dar este înlocuitoare dumneaei, încă nu au fost apeluri de 

proiecte foarte multe, suntem în lucru și acolo unde sunt apeluri de proiecte încercăm să depunem care țin 

de viața județului. Sunt câteva chestiuni mult mai grele, mult mai importante, despre care am avut o discuție 

la Ministerul Transporturilor, pentru tot ce înseamnă partea aceasta de drumuri expres. În afară de drumul 

expres Botoșani – Suceava, care este într-un demers corect, real și adevărat, celelalte drumuri expres sunt 

cumva într-o naftalină adâncă, dar vă promit că în acest moment, de la președintele țării până la ministrul 

transporturilor și secretarii de stat, știu această problemă și căutăm toate soluțiile cu care am putea să 

dezghețăm aceste proiecte. Proiectul care să lege Botoșani de A7 cu drum rapid este greu de înscris în acest 

moment, trebuie să facem studiu de fezabilitate și sigur că va trebui să insistăm împreună cu județul Iași. 

Pentru drumul rapid Botoșani – Ștefănești poate să apară o oportunitate din partea cealaltă, cei din 

Republica Moldova au investiții care să ajungă la noul pod de la Ștefănești și acel nou pod de la Ștefănești 

să redeschidă discuția reală ca Ștefănești să se lege cu drum rapid de Botoșani și prin Botoșani, pe șoseaua 

ocolitoare să meargă la A7. Este o discuție mult mai complicată, în Planul național de transport, acest PNT 

dintr-o lege din 2006, este un drum rapid de-a lungul graniței, adică de la Ștefănești la Rădăuți Prut, deci 

este lege pe acest drum. Bineînțeles că este uitată în toate sertarele Guvernului. De acolo noi vrem să facem 

o extensie, de la Rădăuți Prut - Darabani - Dorohoi – A7. Lucrul acesta este în discuție, vă voi ține la curent 

cu toate lucrurile care se pot demara. Ceea ce pot să vă spun este că există o anumită chimie pe care vreau 

să o dezvolt cu deputații și senatorii din partea PSD, eu vreau să facem o echipă, în fiecare zi, fiecare dintre 

noi să aibă un task, să facem un pas în față. Este foarte interesant, am văzut în lumea asta politică, se fuge 

de responsabilitate. Adică Bucureștiul spune „da, a vorbit de la PSD, lasă că nu-i treaba liberalilor” și invers. 

Dar dacă suntem împreună, și PSD și PNL, și de ce nu, și AUR, eu cred că atenția adusă în fiecare zi în fața 

celor de la București care decid, putem să deschidem foarte multe porți.  

Vă mai spun ceva, legat de gazul din județul Botoșani, am avut o discuție cu primarii din zona 

Săveni, acolo este un ADI de vreo 62 de uat-uri, mai facem un ADI în zona Pomârla cu restul de uat-uri, și 

în condițiile în care avem aceste ADI-uri, vă spun că există deja prins în planul de investiții al Transgaz 

SF-ul și proiectarea pentru magistrala de gaz Coșula – Săveni – Darabani și întărirea liniei Bucecea – 

Dorohoi – Darabani. Și bineînțeles, o extensie de la Gorbănești către Ștefănești.  

Deci, ne ținem de aceste subiecte, în acest moment sunt intențiile noastre, sunt discuțiile noastre, 

sunt presiunile noastre politice, în momentul în care vom avea documentele de semnat, atunci vă voi 

informa. 

Legat de acumularea de la Vârfu Câmpului, îmi spunea cineva ieri că a survolat, a făcut niște poze 

la lacul de la Bucecea, și într-adevăr, lucrurile sunt din ce în ce mai grave, seceta care este acum pare că ne 

va afecta din ce în ce mai mult, nivelul în lac este și mai mic. Ieri am avut o discuție cu directorul de la 

Apele Române, domnul Lucaciu, am vorbit cu domnul Adam de la Bacău și bineînțeles, cu domnul 

ministru, suntem în linia de progres stabilită, adică în luna aprilie s-ar putea să avem și autorizația de mediu. 

În condițiile în care avem toate aceste documente la dispoziție, pasul următor va fi hotărârea de Guvern 

pentru expropriere și apoi partea a doua de finanțare. Dar este pentru prima dată când la acest proiect au 

fost 600 de observații din partea ONG-urilor. Este ca o meserie, este meseria de postaci, pe care o vedeți 

pe Facebook sau pe Tik Tok, pentru că toți cei care scriu parcă sunt născuți să facă treaba asta. Toată lumea 

este interesată de o anumită specie de nu știu ce, care sunt importante, numai să nu uităm unde suntem 
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acum. Este un județ care are nevoie de apă, iar sursa de la Vârfu Câmpului, în matematica oricărui om care 

vede lucrurile serios, este cea mai importantă sursă de alimentare cu apă a județului Botoșani.  

Am avut o interpelare data trecută, domnule consilier, am depus-o în scris, nu este Otilia aici. Cred 

că ați văzut-o și dacă sunteți mulțumit de răspuns?  

 

Domnul Constantin Pătrăuceanu: 

A dat doamna un răspuns, a precizat inclusiv Târgul INDAGRA, care nu are nicio legătură cu 

turismul, acela este un târg pentru animale, pentru utilaje agricole. 

 

Domnul Valeriu Iftime: 

Știți ce se întâmplă? Mi se pare că dumneavoastră ați spus de INDAGRA, este în înregistrare, 

cumva vă acuz într-un fel, dar am vrut să închidem. În orice caz, există o strategie de turism la care trebuie 

să insistăm foarte tare, numai că sunt foarte multe strategii, de tot felul, la fiecare compartiment, fiecare 

comună are făcută una. Este o discuție pe care o vom mai împlinim într-un viitor apropiat. 

Dacă sunt alte interpelări? Dacă nu, vă mai spun eu, este o chestiune de responsabilitate politică, 

suntem într-o perioadă în care suntem într-o precampanie, ajungem într-o campanie electorală, eu vă rog 

să fiți atenți la tot ceea ce se poate face serios pentru țara asta. Sunt foarte, foarte multe dezinformări, știți 

mai bine decât mine că la un moment dat s-a spus că online-ul și inteligența artificială s-ar putea să ne 

conducă, în acest moment este foarte ușor să influențezi opiniile foarte multor oameni. Mizez pe 

înțelepciunea noastră de oameni serioși, de oameni care chiar cred că țara are viitor european, tot ceea ce 

s-a făcut până acum, vă rog să constatați fără să fiți părtinitori și fără să fiți pătimași. România, fără bani 

europeni, fără o garanție de securitate NATO, nu arăta astăzi așa. Vă rog să mergeți la Cernăuți, vă rog să 

vedeți alte astfel de zone. România s-a dezvoltat foarte, foarte mult, e adevărat că există o foarte, foarte 

mare nemulțumire.  

Suntem în post, cred că smerenia și penitența ne-ar sta mai bine. Adică să nu arătăm că suntem 

mai tari decât AUR, mai tari decât alții. Am avut o discuție cu domnul președinte Bolojan, foarte serioasă, 

dumnealui a fost căutat chiar de forțe PSD, pentru a participa la această candidatură și a spus așa: „această 

coaliție s-a angajat să țină țara în echilibru în această perioadă, chiar dacă nu ne iubim, important este că 

împreună putem stabiliza această țară, să nu intre într-un haos.” Din acest motiv dumnealui a rămas 

președinte interimar, din acest motiv au semnat împreună cu PSD o alianță și trebuie să găsim toate 

mijloacele de a lupta pentru un președinte pro-european. Mulțumesc mult!  

Dacă nu mai sunt alte comentarii, eu vă mulțumesc mult și aveți tot respectul meu pentru modul 

în care mă ajutați să facem lucruri serioase! 

 

 

          PREȘEDINTE, 

                     Valeriu IFTIME 
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